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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi

  

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez Pana Radnego w dniu 

4 listopada 2022 r. dotyczącą elementów po zlikwidowanej stacji Łódzkiego Roweru 

Publicznego informuję, że Wykonawca powiadomił, że powodem ich pozostawienia 

jest możliwość ponownego montażu stacji w tym samym miejscu. Elementy były 

zabezpieczone biało-czerwoną taśmą. W celu poprawy ich widoczności w dniu 

7 listopada br. taśmę zmieniono na neonowo-żółtą.

Wojciech ROSICKI




